



Tobermory Flowerpot Island Day Tour

布魯斯半島花瓶島觀沉船一日遊

TOUR CODE: STOB01

迎著乘風，出發前往安省著名景區布魯斯半島。布魯斯半島上聚集了濕地，原始森林，懸崖，溶洞，沙灘，等自然景觀，為自然風景及步行愛好者的天堂。搭乘加拿大最大玻璃底遊船從小盆港 (Little Tub Harbour) 出發，途徑芝芝馬龍號停靠碼頭，再經過托伯莫裏的另外壹個天然港，以大盆燈塔為標誌的大盆港 (Big Tub Harbour)，在大盆港欣賞兩艘具有百年歷史的沉船。沉船很淺，在遊船兩側甲板上，或透過遊船玻璃底均能欣賞。欣賞沉船之後，我們將直達我們的目的地花瓶島。這裏是五噶國家海洋公園，加拿大唯壹的水上國家公園的壹部分。遊船將在花瓶島旁停靠，在此換乘快艇登島。島上湖水清澈見底，晶瑩剔透，鳥語花香。花瓶石造型奇特，吸引遊人駐足拍照留念。

必須預繳：花瓶島玻璃底遊船或快艇含登島國家公園門票

(*如因天氣等不可控因素未能開船，船票全退後不再有額外賠償，可建議客人購買旅遊保險)：成人 (18+) \$52，老人 (65+) \$50，小童 (4-17) \$42，小童 (0-3) Free
*如果輪船公司因為天氣等原因，不能開船，將改為前往藍山度假村。位於安大略科靈伍德 (Collingwood) 地區，背靠尼亞加拉斷崖 (Niagara Escarpment)，毗鄰喬治亞灣 (Georgian Bay)，風景如畫的藍山度假村是安大略省南部首屈壹指的四季度假聖地。

Proceed to ones of Ontario's must-see attractions, the beautiful Bruce Peninsula. Bruce Peninsula offers tourists miles of majestic shoreline, clear-blue waters, amazing coves, sandy beaches, limestone cliffs, quiet wooded trails and many extraordinary scenery. Take a glass bottom boat tour from Little Tub Harbour in Tobermory. Pass by the dock for the car ferry Chi-Cheemaun which runs to Manitoulin Island. Next we see Tobermory's other harbour marked by Big Tub Lighthouse, built in 1885, and view two shipwrecks at the head of Big Tub Harbour, both shallow enough to be visible from the sides of the boat as well as through the glass bottom viewing area. Then the boat ride is off to the destination - Flowerpot Island, part of Fathom Five National Marine Park. Famous for the two "flowerpots" on its eastern shoreline.

Mandatory Admission: Glass Bottom Cruise or jet boat

(Admission fully refundable if cruise cancelled, and no further compensation) :

Adult (18+) \$50, Senior (65+) \$48, Child (4-17) \$40, Child (0-3) Free

*Due to weather conditions if the boat ride is not operating, will change itinerary to Blue Mountain village instead. Nestled between the foot of the Niagara Escarpment's scenic Blue Mountains and the rugged shores and crystal clear waters of Georgian Bay, the picturesque Blue Mountain Village is Southern Ontario's premiere four season destination.

*以上行程順序僅供參考，具體行程會因出發日期，天氣，交通等因素有所調整。

*The sequence of the itinerary and attractions might be changed according to actual and practical situation for better service.

團費 CAD\$ 70 每位含稅

出發日期 Departure date

7月 每週三、六、日，加開7/1
Jul. Every Wed. Sat. Sun. additional 7/1

8月 每週三、六、日，加開8/3 9月 1,2
Aug. Every Wed. Sat. Sun. additional 8/3 Sep. 1,2

上車地點時間 Pick up location & time

1520 Aimco Blvd, Mississauga, ON L4W 1V1 Outside Tim Hortons 5:30A.M.

477 Dundas St. West, Downtown, Outside Tim Hortons 6:00A.M.

9005 Leslie St. Richmond Hill, Outside Tim Hortons 6:45A.M.

費用包括 Included

1. 旅遊巴士團體接送觀光
 2. 華人領隊隨團服務，並帶領作遊覽觀光
 3. 行程表所列出的觀光安排
 4. 稅項
1. Ground Transportation service as specified in itinerary.
2. Tour Guide service.
3. Sightseeing arrangements listed in itinerary. 4. Tax

費用不包括 NOT Included

1. 行程中全部的膳食
2. 司機及導遊服務費，每人每天\$15元
3. 旅遊觀光活動時全部的人場費
4. 各種醫療保險，個人平安保險及行李保險
5. 因交通阻延，罷工，惡劣天氣，航班取消或更改時間或其他超出本公司控制範圍的原因所導致的額外費用
6. 如遇旅遊旺季，須另繳附加費
7. 10人或以上訂單必須預付全程門票以及導遊服務費
8. 凡從非天寶處購買的景點門票或城市City Pass，均不適用於天寶旅行團。否則團上需收取CAD40/位附加費。

1. All the meals
2. Gratuities for Driver and Tour Guide.(\$14 per day per person)
3. Admissions for Optional Tour
4. Personal Travel and medical insurance
5. Any other extra expense that is incurred due to reasons that are beyond the control of our company, such as traffic jam and delay, strike, disastrous weather etc. and cancellation or change of flight schedules and so on.
6. For group 10 or more people, request prepaid whole admission package and tour guide service fee.
7. Admission tickets bought through sellers other than Compass Vacation or City Pass are not applicable to our tours, otherwise surcharge \$40 will be applied.